
Protokół Nr 3/19
z posiedzenia Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych

przy Radzie Gminy Jasionówka z dnia 14 lutego 2019 r.

Miejsce obrad: Gminny Ośrodek Kultury Sportu i Turystyki w Jasionówce.
Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00, zakończono o godzinie 11:55.
Przewodniczył Wojciech Skobodziński – Przewodniczący Komisji.
Protokołowała B. Gawryło – Sekretarz Komisji.
Na ogólny stan 15 członków w obradach uczestniczyło 15 członków, co stanowi kworum, przy którym
Komisja może podejmować prawomocne decyzje –  lista obecności jest załącznikiem, do oryginału
protokołu. Radna E. Bartnik spóźniła się i brała udział w posiedzeniu Komisji od pkt. 2

Ad.  1.  Przewodniczący  obrad  powitał  wszystkie  osoby  biorące  udział  w  posiedzeniu.  Następnie
zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Dyskusja na temat planów inwestycyjnych na lata 2019 – 2023.
3. Wolne wnioski, informacje.
4. Zakończenie posiedzenia.

Wniosków w sprawie porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne porządek obrad.
Komisja  jednogłośnie  (  za-  14,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  –  0  )  przyjęła
zaproponowany przez Przewodniczącego porządek obrad.

Ad. 2.  Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję na temat planów inwestycyjnych na lata 2019 –
2023.
Wójt gminy  proponuję aby każdy Radny się wypowiedział co do potrzeb swojej miejscowości i gminy.
Przewodniczący obrad – dwie drogi powiatowe należy zrobić: Bobrówka przez Kamionkę do drogi
wojewódzkiej oraz Koziniec - łączą się one z gruntami graniczącymi z gminą Jaświły.
Radny L. Skutnik – obok mnie jest 0,5 km i trzeba to podsypać oraz odkrzaczyć. 
Droga do p.  …………. i do p.  …………..., bo tam jest tragicznie. Wodociągi przełożono do dużego
projektu.
Radny K. Paszko – społeczność Słomianki chciałaby wyremontować Klub oraz zrobić ładną drogę do
Klubu, oraz trzeba zrobić drogę Koziniec – Starowola.
Radny D.  Tałałaj  – najważniejsza jest  droga Kamionka – Bobrówka, ponieważ to  katastrofa same
dziury. Złożyłem już wniosek do powiatu w tej sprawie, jako sołtys wsi.  Poprawić też trzeba drogę
Romejki – Kamionka, to najdłuższy kawałek. 
Radny M. Borys – czy jest możliwość przejęcia przez gminę drogi Kujbiedy – Milewskie? Trzeba też
wyciąć drzewa na gminnej działce obok p. ……….... W Dobrzyniówce należy postarać się aby położyć
asfalt aż do Czarnegostoku, tam jest ok 1200 m.
Radny  J.  Pietraszkiewicz  –  w  Czarnymstoku  trzeba  poprawić  przepust  na  moście  i  odkrzaczyć.
Górnystok  pociągnąć  etapami  chociaż  do  górki  w  pierwszej  kolejności.  Następnie  Bobrówka  -
Koziniec.  Wodociągi  -  podciągnąć  kanalizację  do  Jasionóweczki?  Przejąć  wodociągi,  trzeba  się
przyjrzeć jakby to  wyglądało.  Przypilnować drogę w Jasionóweczce żeby odkrzaczyli  i  wyczyścili
rowy. Należy zrobić przepust koło p. ………... Należy Słomiankę skończyć i drogę polać. Zająć się
szkołą  w  Krasnem  i  stworzyć  tam  dom  osobom  starszym,  bo  są  przecież  takie  Projekty.  Stary
przystanek  odkupić ale skąd wziąć na to pieniądze? Budynek Ośrodka Zdrowia - remont wymaga dużo
środków i myślę, że ciężko byłoby go przejąć.
Radna E. Bartnik – należy zrobić chodniki na ul. Knyszyńskiej oraz na ul. Młynowej. Trzeba postarać
się o dofinansowanie stołówek szkolnych ponieważ jest nowy Projekt.



Radny B.  Abramowicz  –  droga  Kąty  –  Jasionóweczka,  gminna  do   p  ………….. i  p  …………..
Dojazdy  do  łąk  oraz  odkrzaczanie  tych  wszystkich  dróg.  Trzeba  zrobić  też  drogę  Milewskie  –
Łękobudy. Sołtys K. Dzienis oraz mieszkańcy proszą również o tabliczki informacyjne z numerami
posesji. 
Radna M. Bieniasz -   należy zrobić chodniki  przy zalewie oraz założyć  monitoring nad zalewem.
Trzeba wejść w ten Program ze stołówkami  oraz  załatać dziury na ul. Białostockiej. 
Radna B. Popławska – trzeba zrobić ten kawałek od Państwa ………….. do drogi krajowej  nr 8. Do
poprawienia jest też ul. Grodzieńska od boiska do Państwa  ……………... Również do poprawy jest
mostek na zakręcie obok Pani …………….. 
Radny  E.  Skobodziński  –  Brzozówka  Folwarczna  na  końcu  wsi,  trzeba  tę  drogę  podreperować
ponieważ ludzie jeżdżą tam do mleczarni i Knyszyna oraz priorytetowo od  krajowej  "8" do Krasnego
Małego. Tamtędy wożone jest drzewo do tartaku i stan tej drogi jest straszny, prosił bym o to aby
zrobić ją etapami, tam jest ok 1800 metrów.
Radny A. Zabielski – droga Łękobudy – Milewskie jeździ tędy autobus szkolny, ona była poprawiana
ale to nic nie dało.  Do zrobienia jest też droga Milewskie – Kujbiedy jej stan jest fatalny oraz droga
gminna żwirowa w Milewskich fundusz sołecki na to został skierowany. 
Radna B. Gawryło –  chodniki we wsi Kalinówka królewska jako dokończenie inwestycji z 2016 r.
Droga  Jasionóweczka  –  Kalinówka  Królewska  tam  stan  jest  fatalny,  były  wypadki  śmiertelne  w
ostatnich latach. Wszystkie ciężkie samochody jadą tą drogą, bo na nowej jest zakaz. Drogi gminne są
do poprawy, droga do Państwa ……….. i …………... Starowola też jest do zrobienia bo stan drogi jest
fatalny, a dużo starszych osób tam mieszka i mają dojazd utrudniony. Należy też pomyśleć co zrobić z
kanalizacją w Jasionówce. Jak ułatwić ludziom podłączanie nowych budynków do kanalizacji. 
Radny E. Skobodziński – Krasne Małe w kierunku Zofiówki oraz drogi dojazdowe do pól  i posesji,
odkrzaczanie i zjazd z krajowej  "8" do Jasionówki. 
Radny G. Kłubowicz – trzeba zrobić ul. Knyszyńską, drogę przy szkole i do lecznicy. Zalew zrobić w
formie  deptaka  ponieważ  jest  tam  złe  podłoże,  podciągnąć  chodnik  aż  do  Pawelców.  Na  ul.
Grodzieńskiej  poprawić  mostek  i  załatać  dziury.  Wszystkie  gminne  drogi  należy  poprawić.  Przed
mostem na końcu ul. Grodzieńskiej w prawo zrobić dojazd do łąk. Poprawić drogę obok p. ………....
Dofinansowanie na stołówkę oraz szafki do przedszkola, żeby było gdzie trzymać zabawki. 
Przewodniczący  obrad –  proszę  o  rozmowy o  inwestycjach,  drogach powiatowych ponieważ  była
prośba od Pana Starosty. 
Zaproponowano  do  Projektu:  drogę  Krasne  Małe,  Bobrówka  -  Kamionka  na  odcinku  1600  m,
Czarnystok - Górnystok;  Kujbiedy;  Jasionóweczka - Starowola; 
Radny E. Skobodziński - droga Krasne Małe ma już dokumentację.
Wójt Gminy – trzeba zrobić projekt na odcinek Bobrówka do drogi wojewódzkiej, bo będzie wtedy
więcej  punktów.  Droga Górnystok 1100 metrów do projektu  się  nie  nadaje.  Jeśli  chodzi  o  drogę
Kamionka – Bobrówka, to w tym roku nie ma środków na dokumentację -  na przyszły rok, zaś droga
Milewskie – Łękobudy nie ma połączenia z drogą wojewódzką.  Droga w Krasnem nadaje się do
zrobienia,  i  Słomianka – Jasionówka w tym roku 300 metrów i żeby  zaczęli  od skrzyżowania w
Słomiance. Kalinówka – Jasionóweczka to tak 50 na 50. Na parking przy Kościele jest dokumentacja,
ale trzeba zrobić jakiś daszek i ławeczkę. 
Radny A. Zabielski – z Krasnego trzeba aż po całości do Milewskich asfalt wylać. 
Radny G. Kłubowicz – pieniądze sołeckie jeden rok trzeba przeznaczyć dla mieszkańców, a drugi rok
dla radnych na inwestycje aby coś zrobić.
Komisja dyskutowała o wodociągach i kanalizacji.  Stan jest zły i już kiedyś to wszystko było pod
Gminą i nie wyszło.
Radny G. Kłubowicz – musimy sobie zrobić jakieś zabezpieczenie, bo jeżeli zrobimy to wszystko, to
czy nie pójdzie w górę cena wody?
Radny A. Zabielski –  mój wniosek: proponuję 3 odcinki drogi w ramach współpracy z Powiatem.
Droga Krasne Małe – Krasne Folwarczne; Kujbiedy oraz nalewkę na drodze Milewskie – Łękobudy. 



Radny J. Pietraszkiewicz –  mój wniosek: proponuję drogę Krasne Małe – Krasne Folwarczne oraz
Bobrówka. 
Sołtys Górnegostoku - zróbmy etapami to co zaczęliśmy. Był Czarnystok, to teraz Górnystok. 
Radny J.  Pietraszkiewicz - oprócz tego jeszcze dokończenie chodników w Kalinówce Królewskiej,
zrobić plany na Bobrówkę i do szkoły zrobić chodnik.
Wójt gminy – wnioskuję: droga Krasne Małe – Krasne Folwarczne złożyć wniosek do powiatu; droga
Kamionka – Bobrówka należy zrobić projekt. Jeden etap drogi Czarnystok – Górnystok na odcinku 500
metrów, w Kalinówce Królewskiej chodniki oraz drogę Słomianka – Koziniec. 
Radny A. Zabielski – wycofuję swój wniosek. 
Przewodniczący obrad – poddaję pod głosowanie jawne wniosek Pana Wójta. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Komisja większością głosów ( za – 14, przeciwnych – 0 ,
wstrzymujących się – 1 ) poparła wniosek Wójta Gminy. 
Wójt Gminy -  porozmawiajmy o powstaniu Punktu aptecznego ponieważ Pan …………. się wycofuje
i Apteki nie otworzy.
Komisja - głosy, że  musimy odkupić od niego stary przystanek.
Wójt  Gminy  -  tematem  Punktu  aptecznego  zainteresowane  są   2  osoby  więc  zostanie  ogłoszony
przetarg.  Jest  też kwestia  BIOM w Zabielu  w związku z podwyżkami MPO możemy pomyśleć o
ewentualnym przystąpieniu do tej Spółki.  Należałoby wykupić  udziały i zapłacić rocznie 1,7zł. od
jednego mieszkańca. Już 20 gmin jest w tym Związku. 
Sekretarz Gminy – jakie korzyści? Na pewno większa stabilność cen za odpady ale czy będzie taniej
tego nam nikt nie zagwarantuje.
Wójt Gminy – możemy wysłać list intencyjny z wolą wstąpienia w związków BIOM. 
Komisja dyskutowała nad sensem wstąpienia do tego Związku.

Ad.  3.  Przewodniczący W. Skobodziński  –  przystępujemy do  punktu:  Wolne  wnioski,  informacje.
Proszę o zabieranie głosu.
Pan J. Rzepecki -  chodzi mi o podwyżkę diet radnych na poprzedniej sesji.  Dlaczego tak szybko
podnieśliście sobie wynagrodzenie? Nazwałbym to nawet jako skok na kasę. Czy mam w związku z
tym pisać wniosek do komisji skarg i wniosków? Proszę o wypowiedzenie się radnych. Powoływanie
się na stawki w innych gminach mnie nie satysfakcjonuje ponieważ każda gmina ma inny budżet. 
Radna B. Popławska – ja uważam, że należy to zmienić.
Radny B. Borys – moja propozycja - może przekazać dla chorego ze Słomianki po 50 zł z dzisiejszej
diety?
Radny J. Pietraszkiewicz – uważam, że więcej było dyskusji o 50 zł niż o 100 zł. Wiem, że większość
jest po stronie Pana Wójta i wiem, że to przeszło.
Radna E. Bartnik – według mnie jest to smutne, że podchodzi się do diet w taki sposób, a jest to
przecież funkcja społeczna. 
Członkowie Komisji wystąpili z wnioskiem aby posiedzenia Komisji odbywały się w innym dniu niż
Sesja Rady Gminy. 

Ad.  4.  Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  o  godzinie  11:55  Przewodniczący  Komisji  zakończył
posiedzenie dziękując wszystkim za udział.

Na tym protokół zakończono
Przewodniczący Komisji

/-/ Wojciech Skobodziński


